

1576	1576
DIAPHRAGM FOR LEIBINGER VACUUM PUMP	DIAPHRAGM FOR LEIBINGER VACUUM PUMP





Payment and Shipment

Payment

1. Generally, we accept the following payment methods: T/T; Western Union; paypal. T/T; western union. And our protection only gives the payment ways accepted by Alibaba Trade Assurance.



Shipment

1. We will sent the items within 5days (working days, Not holiday sea for ink and about 15days for machine after receiving your payment.

2.The shipment is always by Express , air or sea .

Sea transportation: It is used for large volume of products.It is shipped from port to port.

It is the most economical shipment way, we suggest this with order more than 1cbm, the unit cost will be the cheapest.

Air transportation:It is shipped from airport to airport.Compared with sea transportation, costs are relatively higher,but it has high efficiency with about five working days.If the goods weight is more than 180kgs and you also want to receive the goods in short time, we suggest this way.

Express: It is shipped from door to door ,it is very quickly with about 5 working days,and intimate service.Normally if the goods weight is lower than 180kgs , we suggest this way.

If you have any concerns about it ,you can contact us now by email sales@cheef.cn <<mailto:sales@cheef.cn>>

3. When you receive the items you ordered, please check it carefully.Please contact us directly if you have any problems.

4. If you have not got it within the shipping time,please contact us without hesitation. We will check it for you immediately.



Q1 1. 2019年10月1日起，新加坡政府将对所有进口货物征收10%的货物及服务税（GST）。请问，作为进口商，您应该如何应对这一变化？

A 1. 进口商应了解GST的征收范围和税率，并调整定价策略以覆盖新增的税负。同时，应加强与供应商的沟通，明确责任归属。

Q2 2. 在跨境电商业务中，如何有效降低物流成本？

A 2. 可以通过优化物流渠道、选择性价比高的物流服务商、以及利用海外仓等方式来降低物流成本。

Q3 3. 面对激烈的市场竞争，企业应采取哪些营销策略？

A 3. 企业应制定差异化的营销策略，包括精准定位目标客户、利用社交媒体进行推广、以及提供优质的售后服务。

4. 在品牌建设中，如何提升品牌的知名度和美誉度？

Q4 4. 品牌建设中，如何提升品牌的知名度和美誉度？

A 4. 可以通过内容营销、口碑营销、以及参与行业展会等方式来提升品牌的知名度和美誉度。

Q5 5. 在人力资源管理中，如何吸引和留住人才？

A 5. 企业应提供具有竞争力的薪酬福利、清晰的职业发展路径、以及良好的工作氛围，以吸引和留住人才。

Q6 6. 在财务管理中，如何优化企业的现金流？

A 6. 可以通过加强应收账款管理、优化库存周转、以及合理安排融资等方式来优化企业的现金流。

7. 在风险管理中，如何识别和防范潜在风险？

Q7 7. 在风险管理中，如何识别和防范潜在风险？

A 7. 企业应建立完善的风险管理体系，定期评估潜在风险，并采取相应的防范措施。

Q8 8. 在知识产权保护方面，企业应采取哪些措施？

A 8. 企业应加强知识产权的申请和保护，同时提高员工的知识产权意识，防止侵权行为的发生。

86-512-6281-0865
 86-138-620-19623
 86-512-6730-1180
 SALES@CHEEF.CN